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Verslag 

Raad van bestuur gemeentelijke sportraad Schoten  

Maandag 04/12/2023 

 

Contact: Sepp Meyers 

Witte zaal gemeentehuis 20u  

 

 

Aanwezig: John Kerkhof, Ivan Kint, Marc Persoons, Bart Wijnants, Ann Van Hoof, Robert 

Imler, Sepp Meyers, Paul De Swaef 

Verontschuldigd: Nadine Van Bueren, Els Empereur, Sam Vijgen, Julien Malomgré 

 

De raad van bestuur is verwonderd dat Sam Vijgen als jobstudent in sporthal Vordensteyn dient 

te werken omdat de uren die de zaalwachters mogen presteren voor dit jaar zijn opgebruikt. 

 

1. Goedkeuring verslag 

Het verslag van de vergadering van de Raad van bestuur van 4 september 2023 wordt 

goedgekeurd. 

 

2. Situatie financieel 

-Stand van de rekening op 22 november 2023: 5 160 euro 

-De factuur van de receptie op de waterskiclub werd nog steeds niet ontvangen; de club werd 

hierover reeds meermaals gecontacteerd. 

 

3. Derde sporthal 

-De bouw van de 3de sporthal op de Zeurt werd opnieuw opgenomen in het budget dat 

goedgekeurd werd door de gemeenteraad van 26 oktober 2023. Een bedrag van ongeveer           

8 miljoen euro is vastgelegd. 

-Het dossier wordt nu heropgestart; de aanbesteding (lastenboek) zou niet veranderen maar 

iedereen kan terug inschrijven. Planning: selectie kandidaat half 2024; start van de werken eind 

2024. 

-Een communicatie naar de sportclubs zal op korte termijn gebeuren. 

-De vernieuwing van de wandel/looppaden die in slechte toestand zijn (onveilig; gevaarlijk) op 

het sportpark de Zeurt dringt zich op; het is dan ook de bedoeling dat ze worden heraangelegd.   

 

4. Nieuw subsidiereglement 

-Het ontwerp van het nieuwe subsidiereglement werd op de raadscommissie samenleven 

voorgesteld door de voorzitter. Na de bespreking werd in extremis een belangrijke aanpassing 

doorgevoerd, onder meer om een breed politiek draagvlak te hebben (de clubs van categorie C 

krijgen eveneens de mogelijkheid om een werkingssubsidie op basis van punten aan te vragen). 

-Het ontwerp werd op de gemeenteraad van 26 oktober goedgekeurd en een subsidiebedrag van 

96 000 euro werd vastgelegd voor 2024 en 2025.  

-Het indienen van dossiers zal digitaal gebeuren; de procedure zou eind februari klaar moeten 
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zijn. De clubs zullen zelf de verantwoordelijk dragen voor de juistheid van de ingevoerde 

gegevens; een controlesysteem door de sportdienst wordt ingevoerd.  

-Na de toepassing van het nieuwe reglement zal een evaluatie gebeuren. 

-De werkroep van de sportraad wordt opnieuw gelanceerd om de praktische uitvoering mee 

verder uit te werken.  

-Een toelichting wordt aan de clubs gegeven op de Algemene Vergadering van de sportraad, 

gevolgd door specifieke infomeetings. 

 

5. Schadedossiers 

De herstelling van de atletiekpiste in het gemeentepark werd afgerond; een evaluatie volgt na het 

sportseizoen. 

 

6. Erkenningen sportclubs 

-Een positief advies voor de erkenning van Dartsclub Vordensteyn en Okra Sport+ 

Bloemendaal-Elshout werd aan de gemeente overgemaakt. 

-Verlenging erkenning Enmei-Ryu: de sportraad adviseerde op 20 oktober 2021 om aan de club 

een tijdelijke erkenning te verlenen (die inmiddels afgelopen is) onder meer omwille van weinig 

Schotense leden (1/15=7%). Momenteel is dit aantal nog steeds beperkt (3/23=13%). De 

sportdienst is in contact met de club, maar er is nog geen officiële aanvraag om een nieuwe 

erkenning ingediend.  

-Dossier Master BJJ: de club heeft haar achterstallen betaald en kan volgend jaar opnieuw 

gebruiksuren in de sporthal aanvragen. 

-Gymco: de sportdienst zal contact nemen met de fusieclub ivm met het indienen van een 

nieuwe erkenningsaanvraag. 

 

7. Overleg met de adviesraden 

-De vergadering van 17 oktober 2023 met alle adviesraden werd bijgewoond door de voorzitter 

en Julien; het thema was de gemeenteraadsverkiezingen. 

-De adviesraden worden verzocht om een memorandum op te maken voor de politieke partijen. 

Aan de bestuursleden van de sportraad wordt derhalve gevraagd tegen half januari vanuit hun 

inzicht punten op te lijsten via mail aan de voorzitter. Daarnaast zal vanuit de sportraad aan de 

clubs hun “verlanglijstje” worden gevraagd. Mogelijke thema’s zijn bv. de realisatie van de 

derde sporthal en een volwaardige daadkrachtige sportdienst. 

-Op het overleg werd de problematiek van de invulling van bestuursmandaten in de adviesraden 

nogmaals aangehaald; de gemeente wil hierbij ondersteuning geven; ze zou ook nadenken over 

een nieuwe formule ivm advisering (de meeste adviesraden zijn immers niet meer verplicht). 

    

8. Werking sportraad 

-Huishoudelijk reglement: vermits in de volgende legislatuur een stroomlijning van de 

reglementen van de diverse raden wordt gepland, stelt de raad voor om het huidige reglement 

slechts beperkt aan te passen, in hoofdzaak wat betreft de samenstelling van de raad van bestuur. 

De voorzitter werkt een voorstel uit (denkpistes: eventueel meer externen betrekken (vb 

leerkrachten), langere mandaten voor zittende bestuursleden bij gebrek aan kandidaten). 

-De oproep voor kandidaten voor de nieuwe raad van bestuur wordt een aandachtspunt tijdens 

de volgende algemene vergadering. De toegevoegde waarde van de adviesraad dient duidelijker 
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te worden gemaakt voor de sportclubs. 

-Publicaties op de website: de verslagen van de sportraad staan nu online 

(https://www.schoten.be/over-schoten/communicatie-en-inspraak/adviesraden-en-

raadscommissies/verslagen-adviesraden); in de toekomst zal aan de bestuurders de goedkeuring 

van het verslag per mail worden gevraagd (in plaats van tijdens de volgende raad van bestuur) 

om sneller te kunnen publiceren. De adviezen van de sportraad zullen eveneens onder de vorm 

van een verslag worden opgemaakt, waardoor ze eveneens worden gepubliceerd.   

 

9. Sportdienst 

-Er zijn meerdere verschuivingen in de werkschema’s van het personeel van de sportdienst; de 

sportraad wijst erop dat een volwaardige sportdienst nodig is voor de ondersteuning van de 

sportclubs en ook de werking van de sportraad. 

-Een vacature Diensthoofd sport, evenementen en verenigingen is lopende; de aanstelling van de 

kandidaat zou mogelijk al in januari kunnen gebeuren. 

-De lancering van een nieuwsbrief door de sportdienst zal terug worden opgepakt na de 

aanstelling van het nieuwe diensthoofd.  

 

10. Sportlaureatenviering 

-De viering gebeurt op vrijdag 1 maart 2024 in de Kaekelaar. 

-Er zijn geen bijzondere categorieën van laureaten (geen succes in het verleden). 

-Het scenario is gelijk aan de vorige editie; Johan Vijgen zal gevraagd worden voor de 

presentatie; de muziekacademie verzorgt de muzikale omlijsting; Akrogym animeert de intro; 

receptie ietsje vlotter laten verlopen; handdoek als gadget. 

-De communicatie op de gemeentewebsite is gelanceerd, clubs zijn op de hoogte, uitnodigingen 

lopen (sportdienst zorgt voor een overzicht). 

 

11. Levensloop 

-De editie 2024 van Levensloop Schoten zal doorgaan in het weekend van 7/8 september. 

-Sportraad bekijkt later hoe hij zal deelnemen.  

 

12. Varia/Rondvraag 

-De Algemene vergadering van de sportraad gaat door op maandag 18 maart; Sportdienst 

reserveert zaal sporthal Vordensteyn; sportdienst/sportraad bereiden de agenda voor.   

-De vraag wordt gesteld of het niet zinvol zou zijn om te beschikken over een databank met 

technische (sport)infrastructuurgegevens en de eraan gekoppelde verplichtingen qua onderhoud, 

vervanging etc. Sportdienst zal navragen wat er binnen de gemeente bestaat.   

-Sportraad werd gecontacteerd door basketclub Cobras over de problematiek met de facturatie 

voor de opkuis van de cabines in de sporthal de Zeurt. Deze dossiers worden behandeld door de 

dienst facilitair beheer. Sportraad zal bij de gemeente pleiten voor een vergadering met de 

verschillende partijen (club, facilitair beheer, sportdienst) om problemen in de toekomst te 

voorkomen. 

-Situatie KFC Schoten: problemen met statuten, verzekering, betalingen; een nieuw 

afbetalingsplan wordt opgemaakt. 

-De idee voor een sportraad-beachflag is momenteel on hold in afwachting van een nieuw 

gemeentelogo (na de vergadering werd de info bekomen dat begin 2024 een nieuwe versie van 
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het logo ter stemming aan de bevolking zal worden voorgelegd). 

-Voor een nieuwjaar-samenzijn sportdienst/sportraad wordt de datum van vrijdag 19 januari 

afgesproken; als locatie wordt zoals vorig jaar de waterskiclub voorgesteld; sportdienst (Sepp) 

checkt de beschikbaarheid en informeert het personeel van de dienst.  

-Aankomende vieringen 50 jaar bestaan: zwemclub Schoten, Waterskiclub Schoten. 

-Door werken in school Bloemendaal zal er sportruimte verdwijnen die door de ropeskipping 

wordt gebruikt; sportdienst maakt een overzicht van mogelijke plaatsen in andere scholen om 

het tekort op te vangen. 

-Simikos plant een uitbreiding met kleedkamers, noodzakelijk om aan de opgelegde 

wedstrijdkalender te kunnen voldoen; eventueel gebruik van de kleedkamers in de nieuwe nog te 

bouwen derde sporthal op de Zeurt biedt daarvoor geen echte oplossing.  

-De raad van bestuur dankt de gemeente voor de overhandigde geschenkbonnen. 

 

13. Volgende RvB 

-maandag 4 maart 2024 witte zaal gemeentehuis; aanvangsuur 20u 

 

 

 

 

Robert Imler 

Voorzitter Sportraad 


